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INFORMAČNÍ ZPRAVODAJ OBCE HLAVENEC

Vážení a milí spoluobčané,
je mi potěšením Vás přivítat u čtení prvního občasníku v roce 2024. Pomyslně se setkáváme v době, kdy nás pomalu 
opouští zima a přibližuje se tolik očekávané jaro. Sněhu ani mrazu jsme si v průběhu zimy moc neužili, ale na teplé 
počasí se stejně určitě všichni těšíme. Se sluníčkem přijde i spousta práce, kterou jsme si naplánovali.

Díky celkem teplému průběhu počasí stavební práce na nové mateřské škole probíhaly celou zimu.
I když ne vždy tak, jak bychom si představovali. Kulantně řečeno, ne vždy jsme si se stavební firmou úplně rozu-

měli, ale snad se nám podařilo vztahy vylepšit, nedorozumění si vyříkat a stavba se rozjede na plné obrátky. Mateřská 
škola by měla být zkolaudována do konce roku a už nyní se velmi těšíme, až budeme mít možnost ukázat krásnou 
stavbu veřejnosti.

Dalším projektem, který by měl na jaře začít (přesné datum zatím nemáme), je nové vedení elektřiny v ulici k Hu-
bertusu. Tato akce je plně v režii společnosti ČEZ, ale obec při této příležitosti vymění vedení veřejného osvětlení 
a položí chráničky elektronických komunikací (příprava na rozvod optického vlákna pro internet.

Jak všichni dobře víte, v loňském roce se v Hlavenci konala oslava k příležitosti třísetletého výročí založení Řádu 
sv. Huberta. Počasí nás v listopadu velmi potrápilo, lilo jako z konve, ale i přes tato úskalí se rytířům a dámám Řádu 
u nás velmi líbilo. A tak jsme se domluvili, že bychom společně připravili další akce, kde bychom aktivity Řádu sv. 
Huberta přiblížili našim občanům.

Jako každý rok nás čeká mnoho tradičních vesnických akcí, a tak budu moc ráda, když se na nich budeme setkávat. 
Příprava a organizace všech akcí dá mnoho práce, často to dělají lidé ve svém volném čase. No a pak na ně nikdo 
nepřijde. Škoda. Je mi často líto, že se z našeho života vytrácí ta obyčejná sousedská sounáležitost. A tak prosím za 
všechny místní spolky, podpořte naši práci svou účastí.

Milí přátelé, přeji Vám všem, aby se tento rok odvíjel jen tak, jak si přejete. 
Jarmila Smotlachová, starostka obce

16. března 2024 od 20 hodin
Hostinec u Jelena

HUDBA: DEKAMERON BAND
VEČEŘE FORMOU RAUTU V CENĚ

PŘEDTANČENÍ 
VAVŘINEC HRADÍLEK  
A KATEŘINA BARTUNĚK HRSTKOVÁ

SLOSOVATELNÉ VSTUPENKY
HRAJEME O 30 CEN

vstupenka 400,-

Prodej vstupenek od 19. 2. 2024 
v úředních hodinách na obecním úřadě.

OBEC HLAVENEC SI VÁS DOVOLUJE POZVAT NA

Obecní ples
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OZNÁMENÍ ODPADY 2024
Na základě usnesení zastupitelstva obce Hlavenec č. 9/7/2023 ze dne 13. prosince 
2023 dochází v oblasti odpadového hospodářství od 1. ledna 2024 k těmto změnám: 
■  mění se četnost svozu komunálního odpadu, ruší se tzv. svoz týdenní a kombino-

vaný 
■  zachován zůstává tzv. svoz čtrnáctidenní a měsíční 
■  poplatky za svoz komunálního odpadu se nemění, zůstávají na stejné výši jako 

v roce 2023 (viz tabulka) 

nádoba četnost vývozu cena/rok

120 l 26 x 2 184 Kč

240 l nebo 2 nádoby 120 26 x 4 368 Kč

120 l 12 x 1 008 Kč

240 l nebo 2 nádoby 120 12 x 2 016 Kč

Pytel 120 l, doplněk k výše uvedeným variantám 72 Kč

Senior, invalida samostatně žijící s trvalým.
pobytem v obci 

26 x 1 092 Kč

Senior, invalida samostatně žijící s trvalým.
pobytem v obci

12 x 504 Kč

■  poplatky je třeba uhradit nejpozději do 31.3. bankovním převodem (variabilní 
symbol číslo popisné) nebo v hotovosti v době úředních hodin v kanceláři OÚ. 

Známku na nádobu je třeba vyzvednout osobně a vyplnit ohlašovací formulář. 

Důvodem uvedených změn bylo navýšení ceny svozovou firmou (AVE CZ odpadové 
hospodářství s.r.o.) pro rok 2024. Vzhledem k tomu, že týdenní a kombinovaný svoz 
využívalo pouze 16 občanů, zastupitelstvo obce rozhodlo o jejich zrušení, jak je shora 
uvedeno. Tímto rozhodnutím bylo možno zachovat poplatky ve stejné výši, jak tomu 
bylo v roce 2023.  Děkujeme za pochopení. 

Milí přátelé,
podobně jako v předešlých letech 
bych ráda poděkovala všem, kteří 
věnovali finanční příspěvky na dárky 
pro děti do dětských domovů v Seno-
žatech, Kamenici nad Lipou a Hum-
polci. Letos se vybralo 13 400,- CZK.
Mimořádná pozornost je vždy věno-
vána zejména pomoci dětem, které 
po dovršení věku domovy opouštějí, 
a čeká je vstup do reálného života. Ve 
státním rozpočtu se na vydání spoje-
ná s tímto krokem příliš nepočítá.
Mám radost z toho, že tímto způso-
bem mohu i tlumočit přímo poděko-
vání od vedení těchto domovů.

Ljuba Pelzová

Stihli jsme zimu v Hlavenci

hokej na Hulánu

bruslení na Kališťatech

VÝZNAMNÁ ŽIVOTNÍ JUBILEA 
Životní jubileum oslavili tito hlavenečtí občané:

6. 1. Marie Blahnová • 6. 1. Ivan Kočvara
9. 2. Václav Kastner • 18. 2. Milada Nyplová

1. 3. Nataša Zatloukalová • 16. 3. Jindřiška Kerplová
Připojujeme se s gratulací a přejeme všem pevné zdraví, 

hodně štěstí, klidu a rodinné pohody. 

STAROČESKÉ MÁJE
PŘÍPRAVA: 

středa 15. 5. v 18.00 Výjezd pro smrk a jeho čištění
pátek 17. 5. v 16.00 Výjezd pro břízky (muži a děti) 
a zdobení věnců v hostinci U Jelena (ženy, dívky)

19.00 Stavba májky 

SOBOTA 18. 5. – OSLAVA
Průvod obcí od 12.30 (v doprovodu kapely Přívoranka)
Po ukončení průvodu cca v 16.00 tanec česká beseda 

a Jarní tanečky – vystoupení hlaveneckých dětí 
(hostinec U Jelena)

Dražba májky a její kácení cca v 17.30
Májová zábava ve 20.00



HLAVENECKÝ OBČASNÍK

HLAVENECKÝ OBČASNÍK 3

POKLADY nejen ZE ZAHRADY
Rýmovník 

Věděli jste, že rýmovník vám uleví při rýmě, ale že 
také odpuzuje i hmyz – mouchy, komáry, moly?
Tato nenáročná rostlinka, která voní trochu meduň-
kou a trochu mátou, působí nejen na rýmu, ale funguje 
i na záněty dýchacích cest, nachlazení, trávicí potíže.
Stačí si opakovaně přičichnout k lístku rýmovníku 
nebo si z pár lístků uvařit čaj (lístky natrhejte na 
menší kousky) a během dne popíjet.
Rýmovník má i protizánětlivé účinky a zároveň eli-
minuje svědění i podráždění, takže pomůže s komá-
řím bodnutím, drobnými popáleninami či jinými 
kožními problémy.
Esenciální oleje rýmovníku jsou bohaté na omega-6 
mastnou kyselinu gama-linolenovou, která snižuje 
artritické bolesti.
Je toho hodně, co tato nenápadná rostlina všechno 
„dokáže“ a je dobré ji mít doma na okenním para-
petu 😊

Mirka 🐑

Hasičské zpravodajství 2023/2024
Sbor dobrovolných hasičů v Hlavenci má 36 řádných členů a 92 
podporujících členů. Zásahovou jednotku tvoří 11 členů. Výbor 
SDH Hlavenec pracuje ve složení: starosta Petr Janoušek, 1. ná-
městek starosty Antonín Pasovský ml., 2. náměstek starosty Nikola 
Uřídilová, velitel Josef Blahna ml., zástupce velitele, preventista 
Aleš Horčík (člen Kontrolní a revizní rady OSH Mladá Boleslav), 
jednatelka Nikola Dvořáková, členové výboru Jiří Kastner, Olha Ja-
noušková, Helena Svačinová ml., člen výboru a referent MTZ Jan 
Blahna, člen výboru a velitel JSDH Tomáš Petrův, revizor účtů Pet-
ra Vítková, která je současně referentkou žen, kronikářka Zdeňka 
Zimová, osoba pro nakládání s osobními daty členů SDH Hlave-
nec – Monika Nováčková. Monika je současně hospodářkou sboru.
Členové SDH Hlavenec se v roce 2023 zúčastnili čtyř hasičských 
soutěží, pořádali společenské akce pro děti i dospělé. Významnou 
akcí kromě tradičních Staročeských májů byl rockový koncert kapel 
Diogenes a The Apples. 28. září pomáhali při přípravě Svatovác-
lavské pouti ve Staré Boleslavi. Hasiči vykonávají hlavně práce pro 
obec, ať už je to odklízení sněhu či spadlých stromů, odčerpávání 
vody, sběr železného šrotu. Pravidelně čistí požární nádrž, strouhy, 
střechu kapličky a okapy. Zdobí vánoční strom a obecní kapličku. 
K hasičské činnosti patří také stálé vzdělávání. Naši hasiči se 
účastní školení pro velitele, strojníky a preventisty. Petr Janoušek 
absolvoval školení 2. stupně a v červnu získal ve Frýdku Místku 
certifikát Technik požární ochrany – preventista 1. stupně. Bohu-
slav Lukšík se stal novým preventistou 3. stupně.
SDH Hlavenec je členem 16. okrsku SDH, kam spadají také obce 
Kostelní Hlavno, Sudovo Hlavno, Sojovice, Skorkov, Kochánky, Tu-
řice a Předměřice nad Jizerou.

Na valné hromadě okrsku, která se konala 16. února 2024 v Hla-
venci v hostinci U Jelena odstoupila na vlastní žádost z funkce jed-
natelky 16. okrsku SDH kronikářka obce Hlavenec Zdena Zimová. 
Funkci jednatelky vykonávala 23 let. Na její místo byla zvolena Jit-
ka Šimáňová z SDH Sojovice.

A co připravují hlavenečtí hasiči pro letošní rok 2024?
Ve spolupráci s obcí to budou 18.5. tradiční Staročeské máje, 17.8. 
Hlavenecká pouť. Těmto akcím bude předcházet sběr železného 
šrotu (27.4.) a Čarodějnický rej 30.4. Po dlouhé době se stanou naši 
hasiči organizátory Noční soutěže, která se bude konat 15.6. Bude 
to náročný den, je nutné tuto soutěž perfektně připravit, zajistit bez-
pečnost i občerstvení pro všechny soutěžící a diváky. Dva členové 
budou při přípravě chybět, protože pojedou ráno do Telče na ce-
lostátní Setkání historických 
praporů, kde bude i praporu 
hlaveneckých hasičů uděle-
na stuha. Termíny podzim-
ních akcí sdělíme později.
Chtěli bychom poděkovat 
zastupitelstvu obce Hlave-
nec v čele se starostkou Ing. 
Jarmilou Smotlachovou za 
celoroční podporu a pomoc 
našemu sboru.
Děkujeme také všem aktiv-
ním hasičům, ale i nehasi-
čům – dobrovolníkům, za 
pomoc při přípravách všech 
akcí!  Zdena Zimová
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Už jste slyšeli  
o umělé inteligenci?
Komu nejsou digitální technologie cizí, určitě ano. Já i mí vrs-
tevníci všude kolem sebe slyšíme pojem umělá inteligence, její 
stopy se v současnosti objevují všude. Tušíme, že je to pomoc-
ník, který umí zjednodušit práci nejen podnikatelům. 

V loňském roce v květnovém čísle Hlaveneckého občasní-
ku jste si mohli přečíst rozhovor s Radkou a Pavlem Martinov-
skými. Oba pracují v oblasti marketingu a online technologií, 
proto jsem se na Pavla obrátila s prosbou, aby nám umělou 
inteligenci Al představil.

Pavle, dokážete mne zjednodušeně uvést do světa 
umělé inteligence?
Umělá inteligence (AI) je technologie, která formuje naši sou-
časnost i budoucnost. I když se může zdát, že umělá inteligence 
je výsadou sci-fi filmů nebo technologických gigantů, pravda 
je, že AI je již dnes součástí našich každodenních životů. Ať už 
jde o chytré asistenty v našich telefonech, doporučující algorit-
my na sociálních sítích, nebo pokročilé bezpečnostní systémy, 
umělá inteligence nám pomáhá na každém kroku. AI umožňuje 
počítačům a strojům učit se z dat, rozpoznávat obrázky, chápat 
jazyk, rozhodovat a vykonávat úkoly, které by normálně vyža-
dovaly lidskou inteligenci. To zahrnuje rozpoznávání řeči, uče-
ní, plánování a řešení problémů. Cílem AI není jen napodobit 
lidskou inteligenci, ale také poskytnout nástroje, které mohou 
pomoci lidem efektivněji řešit složité úkoly, analyzovat velké 
množství dat nebo automatizovat opakující se procesy.

Současné AI modely využívají metody strojového učení 
a hlubokého učení, aby se mohly učit z obrovského množství 
dat. Čím více dat model zpracuje, tím je přesnější.

Kde se můžeme potkat s Al?
Umělá inteligence nachází uplatnění v mnoha oblastech naše-
ho života. V medicíně pomáhá při diagnostice a vyhodnocová-
ní léčebných postupů, v dopravě zlepšuje bezpečnost a efek-
tivitu, v zemědělství pomáhá optimalizovat výrobu potravin, 

a v domácnostech usnadňuje každodenní úkoly prostřednic-
tvím chytrých domácích asistentů.

Dají se využít vědomosti Al ve škole?
Pokud bych dnes psal diplomovou práci, s AI by to byl jiný 
příběh – snazší, rychlejší (smích). V reakci na to některé školy 
jdou směrem k projektům, což podporuji. Přesto vidím zpož-
dění školství v adaptaci na technologické a jiné změny. Je ne-
zbytné, aby školy aktivně podporovaly digitální gramotnost 
u studentů a tím je lépe připravovali na trh práce.

Zatím se bavíme o pozitivních výhodách, ale jsou 
nějaká rizika? Máme se i bát?
Samozřejmě Al vyvolává také obavy. Někteří se bojí ztráty pra-
covních míst kvůli automatizaci, zatímco jiní jsou znepokoje-
ni otázkami soukromí a bezpečnosti. Je důležité, abychom tyto 
výzvy řešili s přihlédnutím k etice a transparentnosti, a zároveň 
rozvíjeli technologie, které budou sloužit společnosti jako celek.

Pavle, děkuji za vysvětlení. Snad se i my starší 
naučíme s umělou inteligencí žít.

Poprvé jsem pojem umělá inteligence začala vnímat před dvě-
ma lety díky Vaškovi Svačinovi, který je náš kamarád a soused 
a kterého máme spojeného s nohejbalem, Bratrstvem Kobylí 
hlavy, firmou Bushman, či restaurací U Mikeše (Brandýs nad 
Labem, Zahradnická 1907). Vašek je vizionář, který rád testuje 
vše nové, a tak vyu-
žívá Al při sestavo-
vání jídel níčků na 
FB stránkách této 
restaurace. 

ZZ

ÚSPĚCHY HLAVENECKÝCH DĚTÍ
Hokejista Jakub
Dnes desetiletý hráč týmu HC Benátky nad Jizerou Jakub Ha-
nuš začínal s ledním hokejem ve 4 letech. Do loňské sezóny 
2022/2023 hrál Kuba na pozici obránce, kde na Freezer cupu 
získal ocenění pro nejužitečnějšího hráče týmu. V sezóně 
2023/2024 nastoupil jako útočník. V současné době vede 
kanadské bodování ročníku 2013 s 26ti body (19 gólů a 7 asi-
stencí). Kuba trénuje 4x týdně, hraje také víkendové zápasy, 
a tak zimní stadion je jeho druhým domovem. Měl možnost 
potkat i hvězdné hráče Jaromíra Jágra, Radima Šimka (San 
Jose sharks) nebo Radima Zohorny (Pittsburgh penguins ). 
Možná, že jednou uslyšíme jméno Jakub Hanuš z televizní 
obrazovky v souvislosti se zápasy české reprezentace lední-
ho hokeje. 
Kubo, jsme na Tebe pyšní a držíme Ti palce!
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Rákosí
reakce na článek z říjnového čísla 
Hlaveneckého občasníku
Nesouhlas s potlačením rákosí a orobince rozšiřu-
jících se u nové hlavenecké tůně se netýkal úkonu 
samotného, ale doby jeho provedení. Konec září, 
polovina října by byla vhodnější než začátek srpna, 
kdy k vysekání došlo a kdy se ve vodě na stoncích 
likvidovaných rostlin vyskytoval vodní hmyz v růz-
ných fázích svého vývoje, v hustém rákosí hnízdil 
rákosník obecný, kachna divoká, kdy je ještě příro-
da v plném proudu… Spor nebyl o to, zda to udě-
lat, ale kdy. A tady opět vyhrála taktika odškrtnutí 
si úkolu před citlivým přístupem k přírodě.

Kulturní krajina neznamená kulturní dům. 
Kulturní krajina je místo, které přetváří člověk ke 
svému užitku, ale vždy by to měl činit s  respek-
tem k  přírodě. To znamená, že potřeby přírody 
by měly být na prvním místě, což se ale, obzvláště 
v našem kraji, děje zřídka.

Nápad, že se do budoucna bude rákosí potlačo-
vat Roundupem (v okolí vodních ploch z důvodů 
jeho toxicity, je použití nepřípustné) nebo zva-
žované rybářské závody na hlavenecké tůni, jsou 
přesně příkladem absolutního nesouladu a podle 
mého nepochopení smyslu obnovy přírodních lo-
kalit. Taková atrakce by měla probíhat (jestli tedy 
by vůbec měla probíhat) v místech jako je obecní 
hasičská nádrž (kal), nebo jiných civilizovaných 
místech. Ne na tichém místě v krajině, kde příroda 
jásá, že jí byl navrácen malý kousek domova a kde 
právě nastartovala své přirozené procesy…

Andrea Vrtišková

Včely nejen v Hlavenci
Nejvýznamnějším přínosem včel pro člověka, 
ale planetu obecně není produkce medu, jak by 
mnoho z  nás mohlo hned mlsně napadnou, ale 
opylování. Ano, nebýt včel a samozřejmě i dalších 
opylovačů (čmeláci, vosy, mouchy, pestřenky, mo-
týli…) nebude ani člověka. TO BEE OR NOT TO 
BE. Trefně vylepšené shakespeareovské „Být, či ne-
být“. Včel i ostatních opylovačů totiž ubývá, resp. 
nepřibývá a  to hlavně díky intenzivnímu země-
dělství s využitím chemických postřiků a velkých 
ploch pěstovaných monokultur, absenci bylino-
travních pásů či remízků a v neposlední řadě také 
díky rozšíření různých nemocí včel. 

V Hlavenci dnes chovají včely čtyři rodiny o cel-
kovém množství 140 včelstev (úlů), to je cca 4,2 
milionů, ale možná až 7 milionů včel (nejen) pro 
Hlavenec, pro opylování ovocných stromů, keřů, 
jahod, řepky atd. Obec Hlavenec loni podpořila 
činnost základní včelařské organizace Předměřice 
nad Jizerou, pod kterou Hlavenec spadá, částkou 
8 000 Kč a přislíbil podporu i pro letošní rok. Hla-
venečtí včelaři si podpory velmi váží a za podporu 
děkují. Andrea Vrtišková

VÝSADBA LESA – V HLAVENECKÉM LESÍKU, 
BUDEME SI NA BLÍZKU

Spolek Zelené srdce s podporou obce zve srdečně všechny milovníky 
přírody k jarní výsadbě lesa. Během zalesňování letos opět vyvěsíme 
i několik ptačích budek (Tondova budka 2024), které si budou moci 

děti předem vyzdobit.

V sobotu 23. března, sraz v 9 hod. u hospody
Akce se koná za každého počasí.

S sebou: rukavice, plecháček na čaj, dobrou náladu (není nutností, při 
práci přijde sama:)

Drobné občerstvení zajištěno.
Ze zdravotních i sociálních důvodů (pobyt na čerstvém vzduchu 

v otevřené krajině a setkání s blízkými i vzdálenějšími sousedy) je akce 
vhodná pro všechny občany od 0 do 100 i více let:) AV

HLAVENECKÝ BETLÉM  
PRO RADOST SI HNĚTEM

V letošním roce to bude 15 let, kdy v Hlavenci vznikl papírový betlém, 
který je pravidelně během Vánoc vystavený v kapličce. Díky akci Děda 
s babi dětem, vyrobili betlém, se tenkrát do společné práce zapojilo 67 
babiček a dědečků z Hlavence. Někteří z nich už nejsou mezi námi a náš 
hlavenecký betlémek je vzpomínkou jejich zapojení se do veřejného 
dění v obci. Letošní výročí se tak nabízí k zopakování milé akce a právě 
pod názvem Hlavenecký betlém pro radost si hnětem, je otevřena všem 
zájemcům (někteří již začali na loňské předvánoční akci), kteří si chtějí 
vyrobit svou vlastní postavičku z keramické hlíny. Rozumějte správně, 
ne postavičku Marie, Ježíška nebo Josefa, ale svou vlastní... Například 
Jožan si vyrobí svého Jožana před Vesnickým skanzenem a tak podob-
ně... Obec Hlavenec slíbila tento nápad podpořit a poskytne za tímto 
účelem prostory Dětské skupiny a hlavně vypalovací keramickou pec. 
Kdy a kde budeme tvořit? Sice je čas vánoční ještě daleko daleko, ale 
protože je to akce dlouhodobá a betlém bychom rádi vystavili už letos 
o Vánocích, začínáme s prací už nyní. Každý první pátek v měsíci od 17 
do 18:30 v prostorách Dětské skupiny (v budově obecního úřadu, vchod 
velkými dřevěnými dveřmi). Hlavně se nebojte, že byste to nezvládli, 
zvládnete, případně pověřte děti, vnoučátka. Přijďte si vyrobit svou 
rodinu do Hlaveneckého betlému. Začínáme 5. dubna (dále 3.5.,7.6.). 
Informace na tel. č. 603 242 804.

Andrea Vrtišková

SBĚR ŽELEZNÉHO ŠROTU 
V sobotu 27. dubna od 8.00 budou hasiči odvážet železný šrot.
Prosíme o přípravu sběru před vrata. 

NOVÝ POVRCH SILNICE 
Obec Hlavenec obdržela sdělení Krajské správy a údržby silnic, z kte-
ré vyplývá, že v letošním roce je v plánu velkoplošná oprava silnice 
č. III/2752 v celém úseku mezi obcemi Hlavenec a Kostelní Hlavno. 
Realizace bude zahájena ihned po přidělení finančních prostředků. 
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KALENDÁŘ AKCÍ: BŘEZEN–ČERVEN 2024
(Hlavenec, hostinec U Jelena – pokud není uvedeno jinak)

BŘEZEN
Každé úterý a čtvrtek Aerobic a body styling pod vedením Moniky 

Blahnové vždy od 18.00 hod.

Každý čtvrtek Ping-pong vždy od 19.30

sobota 16.3. 20.00 III. Obecní ples (se skupinou Dekameron 
a Monikou Blahnovou)

pátek 22.3. 19.30 CESTOVATELSKÝ HLAVENEC – „Severní Korea – 
totalitní neznámo“ (Vladimír Váchal)

sobota 23.3. 9.00 Výsadba lesa (sraz u hostince U Jelena)

DUBEN
Každé úterý a čtvrtek Aerobic a body styling pod vedením Moniky 

Blahnové vždy od 18.00 hod.

Každý čtvrtek Ping-pong vždy od 19.30

pátek  5.4. 17.00 Keramika – Hlavenecký betlém pro radost si 
hnětem (do 18.30 v Dětské skupině)

sobota 13.4. 20.00 Pyžamový ples

sobota 20.4. Velkoobjemový odpad (v č.p. 3) a tradiční úklid 
obce

sobota 27.4. 8.00 Sběr železného šrotu

úterý 30.4. 17.00 Čarodějnický rej (spod. č. obce - hasičské hřiště)

KVĚTEN
Každé úterý a čtvrtek Aerobic a body styling pod vedením Moniky 

Blahnové vždy od 18.00 hod.

Každý čtvrtek Ping-pong vždy od 19.30

pátek  3.5. 17.00 Keramika – Hlavenecký betlém pro radost si 
hnětem (do 18.30 v Dětské skupině)

sobota 11.5. Memoriál Jana Hlaváčka (Sudovo Hlavno)

středa 15.5. 18.00 Příprava Staročeských májů - Výjezd na smrk 
(muži)

pátek 17.5. od 
16.00

Příprava Staročeských májů - Výjezd pro břízky 
(muži a děti), zdobení věnců (ženy a dívky)

pátek 17.5. 19.00 Stavba májky

sobota 18.5. 12.30
16.00
17.30
20.00

Staročeské máje – zahájení průvodu 
odpolední program s tancem česká beseda
dražba májky
Májová zábava

ČERVEN
Každé úterý a čtvrtek Aerobic a body styling pod vedením Moniky 

Blahnové vždy od 18.00 hod.

Každý čtvrtek Ping-pong vždy od 19.30

pátek  3.5. 17.00 Keramika – Hlavenecký betlém pro radost si 
hnětem (do 18.30 v Dětské skupině)

sobota 1.6. Okrsková soutěž (Skorkov)

sobota  15.6. 22.00 Noční hasičská soutěž (spodní část obce – 
hasičské hřiště) 

S P O R T
Ping-pong

Na konci loňského roku vznikla v Hlavenci spontánně zájmová skupina 
stolního tenisu. A tak, pokud vám právě zajiskřilo v očích, oprašte svou 
pálku z dětství a přijďte si zapinkat. Každý čtvrtek od 19:30 na sále 
hostince U Jelena. Pro případné ujištění další informace získáte na tel. 
č. 732 837 857 (Lukáš Walter), 604 263 836 (Jirka Štěpař). AV

Nohejbal
V sobotu 10. 2. jsme uspořádali po dlouhých letech turnaj v hale ve Staré 
Boleslavi. Zúčastnilo se ho celkem 12 družstev z okolí a dva týmy přijely 
až z Bechyně, kam také pravidelně jezdíme. Vše jsme si poctivě připravili 
již v pátek večer a v sobotu jsme od 8:30 mohli turnaj zahajovat. Všechna 
družstva byla více méně na stejné úrovni, takže nebylo nouze o dlouhé 
výměny a krásné akce. 12 týmů na jedno hřiště je až až, ale díky všeo-
becné disciplíně se na nikoho nečekalo. Turnaj odsýpal a cca kolem 16. 
hodiny se hrálo finále mezi týmy z Hlavence a Nymburka. Bohužel se však 
nedohrálo kvůli zranění jednoho z hráčů. Oba týmy se dohodly, že zápas 
dohrají, až budou všichni opět zdraví. To byla jediná kaňka na jinak per-
fektním dnu. Bylo příjemné po delší době potkat staré známé. Bohužel 
nám nohejbal trochu vymírá, tak se setkáváme více jak dvě dekády stále 
se stejnými lidmi. Což není na škodu, alespoň si mezi sebou mají všichni 
o čem vykládat, když zrovna nehrají. Velký dík patří Áje Vrtiškové a Ku-
bíkovi za perfektní občerstvení. Organizace turnaje pod vedením Pepy 
Hadrbolce šlapala jak na drátkách a nesmíme zapomenout na příspěvek 
Brandýsa nad Labem – Staré Boleslavi, pronajali nám totiž halu na celý 
den pouze za symbolickou 1 Kč.  Jakub Svačina
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